
Kristiansand, 27. mai 2025 

 

Innkalling til møte i Foreldrerådets arbeidsutvalg (FAU) ved Vardåsen skole, tirsdag 27. mai 

kl.18:00. 

 

Innkallingen gjelder foreldrerepresentanter og vara i FAU. 

 

Saksliste: 

H25/28 - Valg av nestleder FAU og SU- leder for 25/26 

H25/29 - Informasjon fra SU og skolemiljøutvalget 

H25/30 – Smart telefon- fri barndom  

H25/31 - Evaluering av trafikksikkerhets- kampanje mai 2025.  

H25/32 – Status økonomi FAU 

H25/33 – Gjennomgang av foreløpig resultat fra undersøkelse om 17- mai 

H25/34 - Rektors hjørne   

   Opprettelse av eget Vippsnummer til FAU 

   Sommeravslutningen 2025 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Møtereferatet begynner på neste side 



Møtereferat   

Møtereferat nr: Møtested/møterom:  Dato:  Tid: Referent:  

09-2024/2025 Personalrommet, Vardåsen 27.05.25 18:00-
19:30 

Trine 

Linge 

Møtedeltakere (klasse): Fravær (klasse): 

Rektor, FAU-leder, 

Foreldrekontaktene for: 1.1, 1.2, 2.1, 2.2, 3.2, 4.2, 5.2, 

6.1, 7.1, 7.2 

 

Vara: 1.1, 1.2, 2.1, 3.1, 4.1, 4.2, 5.1, 5.2, 6.1  

 

 

Foreldrekontakt: 3.1, 4.1, 5.1, 6.2 

Vara: 2.2, 3.2, 6.2, 7.1, 7.2 

Neste møte: 

 

 

 Saksliste:   

  

H25/28 - Valg av nestleder FAU 25/26 og 2 årig SU-verv  

Bent Sigmund har meldt seg som SU representant. Ingen som har meldt seg som FAU 

nestleder.  

 

H25/29 - Informasjon fra SU og skolemiljøutvalget   

Ikke noe nytt å melde fra sist møte. 

 

 H25/30 – Smarttelefon-fri barndom.  

En gruppe skoler på Østlandet har som mål at barneskolen skal være smarttelefon-fri innen 

2030. https://www.smarttelefonfribarndom.no/ 

Det ble redegjort for saken på FAU møte 08.04.25 og 27.05.25.  

Forslaget som ble fremmet for FAU Vardåsen innebærer en anbefaling til foresatte om å 

avvente med å gi elevene smarttelefon frem til de begynner på ungdomsskolen.  Skolen 

støtter forslaget, og vil samarbeide om å informere foresatte til alle førsteklassinger ved 

Vardåsen skole på førskoledag og på første foreldremøte i første klassen. Slik at alle foresatte 

https://www.smarttelefonfribarndom.no/


i første klasse fra høsten 2025 og i årene fremover vil orienteres om saken og gis muligheten 

til å lage trinn-avtaler om å frastå fra å gi smarttelefon til eget barn i løpet av barneskolen. 

Avtalen er frivillig. Formålet er å redusere antall barn som får smart- telefon på barneskolen, 

utsette bruk av smart-telefon til de er blitt eldre og mer modne, og redusere barnas 

skjermtid.  

Ved innføring i første klasse i 2025/2026 vil elevmassen ved Vardåsen skole kunne være 

smart- telefonfri innen 2032.  

Foreldrerepresentant for 1,1- Hilde Granli har tilbudt å informere om saken på foreldremøte 

for første klasse 2025/2026. Rektor har tilbudt seg å informere om FAU sin anbefaling på 

førskoledagen.  

Det ble gjennomført anonym avstemning.  Saken ble enstemmig vedtatt med 21/21 

stemmer. 

  

 

H25/31 - Evaluering av trafikksikkerhets- kampanje mai 2025.   

Skoleledelsen tok i slutten av april initiativ til å gjennomføre en trafikksikkerhetskampanje 

med fokus på å få flest mulig elever til å gå eller sykle til og fra skolen i løpet av mai 2025. Det 

var enighet om å premiere vinnerne av konkurransen med et pengebeløp. Vinnerne vil bli 

annonsert på sommeravslutningen 5.6.25.  

Informasjonsutveksling i forkant: Foresatte har i forkant av kampanjen fått informasjon via 

Visma. 

 

H25/32 – Status økonomi FAU  

FAU Vardåsen har fått eget VIPPS nummer. Det er 691923. Per nå står det 10.405,- der som 

er øremerket til trafikksikkerhet. (Av disse pengene forsvinner det ut en sum i premiering til 

den klassen som vant reflekskonkurransen før påske, og en sum til de som vinner beintøff 

konkurransen i mai.)  

Vi avventer tilbakemelding på hvor mye inntekter vi fikk inn etter temakvelden sammen med 

Strømme skole.  

 

H25/33 – Gjennomgang av foreløpig resultat fra undersøkelse om 17- mai  

Bent Sigmund informerer om det foreløpig resultatet fra spørreundersøkelsen knyttet til 

dagens 17 mai gjennomføringen. Det er fortsatt en uke igjen til svarfristen utløper. Per nå er 

det cirka 50% av de som har svart som ønsker å fortsette med dagens løsning, og 50% som 

kunne tenkt seg et bydelstog. 

 

H25/34 - Rektors hjørne    

Rektor informerer om sommeravslutningen.  


